
 
 
Protokoll 6, Styrelsemöte Centralstyrelsen (CS)  
 
Plats: City Hotell, Västra Storgatan 25, Jönköping 
 Teams via länk 
  
Datum:  2023-04-15,  
Kl.  10.00 – 16.30 

  
Närvarande:  Peter Schorling, vice ordförande  

Ann-Karin Odheim, kassör  
Veronika Karlsson, sekreterare, närvarande via länk 
Victoria Odheim Gustafsson, ledamot 
Margaretha Eliasson, suppleant 
Cecilia Möllergren, suppleant 
 Dennis Möllergren, utställningskommittén 
Gerd Möllers, adjungerad 
 
   

Ej närvarande:  Felicia Kristensson, ungdomskommittén  
  Christer Häggström, PTU-kommittén 
  
§ 70. Mötets öppnande:   
Peter Schorling hälsade de närvarande välkomna till dagens styrelsemöte och öppnade 
därmed mötet.   
  
§ 71. Närvaro:   
Se ovan  
  
§ 72. Förslag till dagordning:  
Utskickat förslag till dagordning godkändes.   
  
§ 73 Val av protokolljusterare:  
Valdes Margaretha Eliasson att justera kvällens protokoll.  
  
§ 74. Föregående protokoll:  
Protokoll nr 5 anmäldes som justerat och ska läggas ut på hemsidan.  
  
§ 75. Rapport från kommittéerna:   
 
Avelskommittén – Peter rapporterar att det inte hänt så mycket, Peter för dialog med ett 
antal personer för att få till mera engagemang. Det saknas avelskorningsdomare och vi 
behöver utbilda flera. Kommer att kalla till ett möte för avelskommittén under kommande 
vecka. Sammankallande för kommittén saknas. 
 
PTU – ej närvarande 
  



Uppfödarkommittén – En policy har kommit från SKK angående hur man beter sig på 
sociala medier, den kommer att skickas ut. Det planeras för en uppfödarkonferens under 
våren. Man jobbar för att ta fram ett förslag om deltagande i uppfödargruppen. Hur skall man 
få alla som föder upp schäfer att vara medlem i Svenska Schäferhundklubben? Krävs att 
man skickar in motioner till SKK, bör även tas upp med övriga klubbar från RASK. Laila och 
Margaretha kan vara representant för Svenska Schäferhundklubben i RASK.  
Laila har deltagit i möte med SKK hur vi på ett bättre sätt skall marknadsföra oss utåt.  
Inbjudningar till SKK kommer oftast väldigt sent. Inbjudan först går från SKK till SBK och 
sedan ut till klubbarna. Förslag att inbjudan går direkt från SKK till sekreteraren som sedan 
lägger ut det på OneDrive.  
 
Utställning – Dennis Möllergren, Mariella Schorling, Anna-Lena Håkansson, Lars Nielsen 
och Jessica Blomkvist sitter med i utställningskommittén.  
Kennelfullmäktige vill införa nationella och internationella championat för valpar/juniorer och 
veteraner. CS har sagt nej till förslaget då dessa inte fyller någon funktion och följer SKK,s 
linje.  
Jobbar på inför SSM. Domarna är klara, två sekreterare är klara. Dennis kommer åka ut till 
TångaHed och se över planerna då vi inte kommer att ha samma planer som tidigare år. Hur 
det ser ut storleksmässigt för tält och montrar. Modproven kommer att byta plats. Önskemål 
för de som jobbar på SSM är att det skall finnas nedskriva tydliga rutiner om vem som skall 
göra vad.  
Det är dåligt med anmälningar för att arrangera utställning för 2024, uppmaning kommer att 
skickas ut.  
Sk Solsta har arrangerat en inofficiell utställning, ingen förfrågan har inkommit till CS för 
arrangemanget. Se över och klargör hur vi gör framledes.  
Inför utställningar görs alla utskick digitalt. Frågan har kommit om det går att göra 
domarkritiken digital, även se över möjlighet till digitala kritiklappar.  
 
Ungdom – inget att rapportera 
  
§ 76. Inkommande skrivelser:  
28 230221 WUSV info 

29 230222 WUSV info om World Congres Lerma 

30 230221 oaccept beteende Kira SE38931/2020 

31 230216 WUSV info specialdomarseminarium 

32 230216 WUSV info om Lerma 

33 230217 Överlåtelse av webbhotellkonto Oderland 

34 230228 Styrelseförteckning Sk Warberg 

35 230228 Styrelseförteckning Sd Småland 

36 230228 Protokoll Sk Listerby 

37 230301 Svar fr SKK ang Junker 

38 230302 SRD rapporter 

39 230303 WUSV info 

40 230303 WUSV info om Lerma 

41 230305 Protokoll Sd Gävleborg och Sk Gefle 

42 230305 Protokoll Sk Åstorp 

43 230306 Protokoll Sd Västra 2022 

44 230306 Protokoll Sk Romelanda 2022 

45 230306 Protokoll årsmöte Sd Östergötland 

46 230306 Protokoll konst möte Sd Östergötland 

47 230309 Styrelseförteckning Sk Listerby 



48 230309 Styrelseförteckning Sk Stehag 

49 230309 Styrelseförteckning Sd Skåne Blekinge 

50 230309 Inbjudan WUSV World Congres i Lerma 

51 230310 Workshop marknadsföring av rashundar 

52 230310 Inbjudan figurantutbildning fr SBK 

53 230313 Info om ny SBK Tävling 

54 230323 WUSV-info om kongress i Spanien 

55 230313 Årsmöteshandlingar Mellannorrland 

56 230314 Styrelseförteckning Sk Skellefteå 

57 230315 SBK-info om domare o fig till SM och NoM 2023 

58 230315 SBK-info om reviderat mentaltest 

59 230315 SBK-info mars 2023 

60 230315 WUSV-info om General Assembly 

61 230315 Styrelseförteckning Sk Höglandet 

62 230320 Årsmöteshandlingar Sk Warberg 

63 230320 Årsmötesprotokoll och styrelseförteckning Sk Umeå 

64 230320 Slutligt förslag från valberedningen 

65 230224 Info om domare valpar SSM Utställning 2023 

66 230227 SBKs inbjudan diskussionsforum 18 och 25 april 2023 

67 230 317 oaccept beteende Krogstorps Odåga, SE21436/2019 permanent avstängn 

68 230322 WUSV underrättelse ang Anders Eriksson 

69 230324 SBK inbjudan exteriördomarkonferens 

 
  
§ 77. Utgående:  
     7 230301 Svar till WUSV ang wesenstest 

8 230320 Svar på INK 14 
 
  
§ 78. Rapporter:  

a. Ordförande.  – vakant 
 
b. Vice ordförande.  – inget att rapportera 
 
c. Sekreterare – arbetet pågår med att sätta sig in i allt 

 

d. Kassör – Anna-Karin meddelar att ekonomin är god. En utbetalning inkommit 
från SBK angående medlemsavgifter. En faktura har inkommit på 
stambokföringsavgifter, dessa faktureras vidare till de klubbar som anordnat 
prov.Faktura kommer att skickas ut till de som avbokat sent för årsmötet då 
klubben inte skall stå för dessa kostnader. Diskussion angående 35 kr som går till 
MG Event vid anmälan. VI skall gå igenom hur denna skall hanteras, Gerd och 
Dennis tar fram ett diskussionsunderlag till nästa möte. Anna-Karin lyfte frågan 
om bokföringsprogrammet Speedledger och om intresse finns för SD och sk att 
använda sig av detta. Speedledger kan lämna en rabatt på 20% för klubbar som 
vill ansluta sig till bokföringsprogrammet, länk läggs ut på hemsidan.  

 



e. Ledamot / Medlemsansvarig. – Vicki deltog i ett dialog möte med SBK den 3 
april. SBK tävling kommer att avslutas och ligga under membersite. Membersite 
ska också uppdateras så det går att skriva in vilken lokalklubb man tillhör.  
 
f. Suppelant / PR-info- marknad samt Schäfertidningen – Cecilia meddelar att 
det behöver tas fram ett förslag om olika sponsor paket. Även ställa fråga vad vi i 
Schäferhundklubben kan erbjuda sponsorer. Cecilia ser över det. Dags att 
omförhandla med Agria, nuvarande avtal går ut 2023. Anna-Karin skickar ett mail 
till Beatrice Färeskog på Agria för att ta upp kontakten. Klubben jobbar för att 
sponsrings avtal på foder. Cecilia och Anna-Karin driver frågan framåt om 
sponsring.  
 
g. Suppleant / Margaretha Eliasson – Margaretha ställer frågan om vi kan 
översätta regelverket från breeding dokumentet från tyska till svenska och att det 
sedan läggs ut på hemsidan. Laila begär in offerter för översättning. Vi ser över 
möjligheterna att ta bort lösenord på flera av sidor på klubbens hemsida. Till nästa 
möte går kommittéerna igenom respektive sida, uppdaterar vid behov. Laila, Vicki 
och Maggan går igenom infopärmen och uppdaterar denna. Skall vara klart 30 
april 2023. 

 

h. Kansli. – se över en arbetsbeskrivning för kansliet. Kansliet uppmanas även att 
fundera vilka arbetsuppgifter som passar. Mariella Schorling bjuds in till nästa 
möte.  

  
§ 79. Extra fullmäktigemöte 2023:  

- Valberedningen har påbörjat sitt arbete inför ett extra fullmäktigemöte 2023.  
  

§ 80. Fastställa mål och arbetsreformer 2023 
- CS och kommittéerna går igenom dokumentet Mål och arbetsformer 2023 för att 

kunna fastställa vid nästa CS möte.  
 
§ 81. Organisationskonferens 2023 

- Digital förberedande organisationskonferens den 12 juni 2023 kl. 19.00 
- Organisationskonferens 21-22 oktober 2023, ska hållas i Stockholmsområdet.  

  
§ 82. Jubileum 2024:  

- Utse en kommitté som jobbar med jubileet, minst en från varje kommitté bör sitta 
med. Margaretha och Cecilia är med från CS. Cecilia är sammankallande.  

- Vi lägger ut en uppmaning på hemsidan att anmäla sitt intresse om man är 
intresserad av att hjälpa till.  

  
  
§ 83. Vad händer i Sd Sörmland och Sd Stockholm? 

- Peter Schorling tar kontakt med respektive distrikt för att kolla av status.  
 
§ 84. Ansökan om pengar från Sk Romelanda för MH-utbildning  

- CS avslår ansökan om pengar för MH-utbildning från Sk Romelanda.  
  
§ 85. MT som avelsverktyg, INK 25 

- Frågan ställs till avelskommittén för besvarande.  
 
§ 86. Fråga ang. Sd Dalarnas pengar 

- Frågan bordläggs till nästkommande CS styrelsemöte 
 



§ 87. Läget betr utbetalning av medlemspengen.  
- Anna-Karin tar hjälp av Marielle för att gå igenom så distriktens handlingar inkommit 

för utbetalning.  
 

§ 88. Beslut på dagens möte 
- CS avslår ansökan om pengar för MH-utbildning från Sk Romelanda.  

 
§ 89. Övriga frågor 

- Inga övriga frågor 
 
§ 90. Nästa möte 

- 4 maj kl.19.00 via Teams 
 

§ 91. Mötets avslutande  
Peter Schorling tackade samtliga för detta möte .  
 
 
 
 
  
  
Peter Schorling  Veronika Karlsson  
Tf ordförande   sekreterare / protokollförare 
 
 
 
 
Margaretha Eliasson   
Justerare  
  
 


